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Consell de Barri de Diagonal Mar i Front Marítim del Poblenou   

 

Assumpte  Resum d’acords del Consell de Barri de Diagonal Mar i Front Marítim 
del Poblenou  

Lloc Palo Alto, carrer Pellaires, 30 Núm. 01 

Data – Hora 10 de març de 2016 de 18’15h a 21’15h 

Assistents 

 

Sr. Jordi Martín (conseller de barri) President 

Sr. Ignacio Alcántara Vicepresident 

Sra. Vanessa Garcia Secretaria 

Sr. Genís Boadella Conseller 

Sr. Sergi Alcón Conseller 

Sra. M Eugènia Angulo Conseller 

 Conseller 

 Conseller 

 Conseller 

 Conseller 

Entitats  AV Diagonal Mar AV Front Marítim 

Arxiu Històric Poblenou Centre Social Diagonal Montseny 

Macosa Mohicanos 

Illa de la Llum  

  

  

  

  

 
Nombre de ciutadans a títol individual: 56 
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Ordre del dia: temes tractats i acords. 

En Jordi Martín, conseller de barri de Diagonal Mar i Front Marítim, dóna la benvinguda 

i anomena els punts de l’ordre del dia d’aquesta convocatòria: 

1. Debat PAM-PAD: Memòria Històrica, identitat del barri.    

2. Torn obert de paraules. 

 

1. Debat PAM-PAD: Memòria Històrica, identitat del barri  

 

El conseller de barri presenta al Sr. Joan Roca, Director del Museu d’Història 
de Barcelona (MUHBA) per a l’exposició d’aquest punt de l’ordre del dia, per tal 
de presentar els projectes del museu en relació al districte i fer una 
contextualització històrica de Sant Martí. 
 
La majoria dels i les participants al debat participen d’alguna entitat o 
associació del districte relacionada amb estudis i/o reivindicacions envers la 
memòria històrica de Sant Martí. A escala general, els i les assistents van 
manifestar no tan sols el seu desconeixement envers el MUHBA sinó també el 
seu desconeixement dels projectes específics associats al seu districte. 
 
Els i les assistents al debat, de manera general, comparteixen l’argumentació 
de la falta de senyalització del patrimoni industrial i històric del districte, així 
com la necessitat de restauració, preservació, dinamització i difusió del que sí 
està senyalitzat, i creuen, de manera compartida, en la importància de tenir 
present aquesta memòria a l’hora de contextualitzar i concebre el seu districte. 
 
És generalitzada també la idea que existeix un accés restringit al patrimoni del 
districte i que haurien de revisar-se els preus d’aquests equipaments, així com 
les rutes històriques, per tal de facilitar-hi l’accés. 
 
Les propostes recollides al debat són: 

 Placa commemorativa al Camp de la Bota 

 Senyalització del Castell del Camp de la Bota 

 Dignificació de l’espai Olof Palme 

 Senyalització dels vestigis industrials 

 Senyalitzar els espais històrics de la Mar Bella 

 Recuperar i dignificar la memòria dels treballadors i treballadores de 
MACOSA 

 Pla de Memòria Oral 

 Restauració patrimoni a Can Ricart. 

 Treballar coordinadament amb entitats 

 Donar a conèixer el MUHBA. 
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 Reconeixement a les dones treballadores. 

 Memòria de les Barraques. 

 Pujar a debat de ciutat el debat de la memòria històrica. 

 Exposició itinerant del patrimoni al carrer. 

 Trobada de treballadors i treballadores del Districte. 

 Garantir l’accessibilitat a tots els espais d’exposició de la memòria 
històrica històric del Districte. 

 Senyalització Estació Renfe Poblenou. 

 Restaurar Monument Dr. Trueta. 

 Plaça Gandhi.   

 Respectar els edificis del S.XX. 

 Repensar l’ús de la casa de les Vàlvules. 

 Museïtzació de la Torre de les Aigües. 

 Renovació del Catàleg de Patrimoni. 
 

2. Torn obert de paraules  
 
El conseller de barri obre el torn obert de paraules del consell de barri de 
Diagonal Mar i Front Marítim del Poblenou: 
 

1. El president de la macrocomunitat de la Illa de la Llum es queixa de la 
brutícia i de múrids al Front Marítim així com de la manca de contenidors 
per a residus orgànics en aquesta zona del barri. El conseller de barri en 
pren nota per a l’estudi corresponent. 

 
2. El grup de jubilats de Macosa recorda el compromís institucional en 

plenari del Districte de Sant Martí respecte al tractament i eliminació de 
l’amiant. Proposen un mapa de residus d’amiant de districte. El conseller 
de barri pren nota de les propostes. 

 
3. La cooperativa del Montseny sol·licita les següents reparacions: Les  

rajoles dels triangles estan malmeses i aixecades així com la sol·licitud 
de revisió de la il·luminació dels triangles. Es pren nota i es transmetrà al 
departament d’Obres i Manteniment per al seu estudi. 
 

4. La cooperativa del Montseny es queixa per la pràctica d’skate als 
triangles amb el perill que suposa pels vianants. El conseller de barri en 
pren nota i informa del nou espai per a skates a la plaça Willy Brandt 
 

5. Veí del Passeig Maria llimona es queixa d’una plaga de mosquit tigre a 
la zona indicada (Passeig Maria Llimona i voltants). Es pren nota i es 
transmetrà al servei de control de plagues a la via pública. 
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6. L’AV Diagonal Mar proposa que per a la Cursa dels Nassos es canviï el 
recorregut proposant canviar el carrer Selva de Mar pel carrer Bac de 
Roda. El conseller de barri pren nota i transmetrà aquesta informació a 
l’IBE (gestors de la cursa en qüestió) 
 

7. L’AV Diagonal Mar es queixa de la manca de poda d’arbres en algunes 
zones del barri. El conseller de barri es compromet a fer una visita 
conjunta d’observació i contrast. 
 

8. L’AV Diagonal Mar es queixa de l’elevat volum de trànsit, en franges 
horàries determinades, a la zona d’accés a la Ronda del Litoral: carrer 
Selva de Mar i Passeig Garcia Farias. El conseller de barri informa que 
s’està treballant per a la creació de la Taula de Mobilitat del districte i 
proposa que aquesta queixa es tracti en aquest taula. 
 

9. L’AV Diagonal Mar es queixa de la manca de sincronització entre 
vianants i trànsit rodat del semàfor ubicat al carrer Llull, carrer Josep Pla 
i Avinguda Diagonal. El conseller de barri informa que motius de 
seguretat no pot canviar-se la sincronització. Tanmateix, proposa que 
aquesta informació també es podria plantejar en la propera convocatòria 
de la Taula de Mobilitat del districte. 

 
 
 

Vanessa Garcia 

La Secretaria  

 

 

 

 

 

 


